

MIDO



Baroncelli III Lady Chronometer

The Baroncelli III Lady Chronometer magnificently renders the perfect line and detail that define Mido's first collection of chronometers for women. Inspired by Italy and the prestigious Galleria Vittorio Emanuele in Milan, the hours are counted on Roman numerals set against a dial with a finely executed guilloché motif in its centre. Elegance also transpires in the double bezel - for a 33 mm diameter - and in the chamfered and polished hands. This COSC-certified watch will delight any woman in love with fine timepieces, and who appreciates the charm of Swiss tradition and savoir-faire.

Movement	Automatic, COSC-certified ETA 2836-2 calibre, 11½ lines, 28,800 vib/h, 25 jewels, Côtes de Genève motif with blued screws, decorated and engraved oscillating weight, 40-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	316L stainless steel, 33 mm Anti-reflective sapphire crystal, front and back Transparent caseback with engraved serial number Water-resistant to 50 m (5 ATM)
Dial	Black with guilloché centre Transferred Roman numerals Polished and chamfered hands Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Black crocodile-pattern leather with steel folding clasp
Other versions	Silvered dial and stainless steel bracelet

MIDO



Baroncelli III Lady Chronometer

La Baroncelli III Lady Chronometer incarne à merveille les attributs de la première collection de chronomètres Mido destinée aux femmes : la perfection des lignes et du détail. En s'inspirant de l'Italie et de la prestigieuse Galleria Vittorio Emanuele à Milan, les heures se dévoilent en chiffres romains sur un cadran délicatement travaillé et guilloché en son centre. L'élégance s'exprime également au travers de la double-lunette - pour un diamètre de 33 mm - ou encore dans les aiguilles polies et biseautées. Certifiée COSC, cette pièce comblera tous les désirs de la femme amatrice de belle horlogerie qui apprécie le charme de la tradition et du savoir-faire suisse.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ETA 2836-2 certifié COSC, 11 ½ lignes, 28'800 Alt/h, 25 rubis, décor « Côtes de Genève » avec vis bleuies et masse oscillante décorée et gravée, réserve de marche de 40 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable 316L, 33 mm Glace saphir, traitée antireflet double face Fond transparent avec numéro de série gravé Étanche à 50 m (5 ATM)
Cadran	Noir, guilloché en son centre Chiffres romains en décalques Aiguilles polies et biseautées Guichet date à 3h
Bracelet	Cuir noir imitation crocodile avec boucle déployante en acier
Autres versions	Cadran argenté et bracelet en acier inoxydable